
Les Colonies Scolaires The School Colonies

La sollicitude du Gouvernement pour les réfugiés a été la même pour lesgrands que pour les petits. l. Arrivée d'enfants dans une colonie. 2. Colonie deCriquetot : la toilette des petits pensionnaires, 3, Colonie de Campeaux:la classe dans les baraquenents. 4. colonie d'yvetot : le réfectoire.5. Lesplus pelits de la colonie de Maraise à ra promenade. 6. coronie de saint-paer :les petites dentellières au lravail. 7. Colonie de Malaise : la classe enplein air pendant une visite de M-" flenry Carton de lryiart. g. Les petitsgarçons de la colonie d'Yvetor. 9. Les enfants au bord de la meren Normandie.

The government have taken minule care of alt the refugees, full'grown
as well as youg. l. Children arriving in a colony. 2. Criquelot instilution :

the little boarders dressing. 3. The colonv al Campeaux : lessons- given
in the huts. 4. The colony-ar Yverot: the dining hall' 5' Small children of
the colony of Malaise, out.6. Colonv of Saini=Paer : little lace=maKers
at work. 7. The colonv of Malaise : lessons in the open during 

-a 
visit

of M llenry Carton de Wiart wife of the Secrelarv for Justice'- €' Boys- of
the institution of Yyetot. 9. Children at the beautiful seaside in Normandie'
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